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مهدی طائب، رئیس شورای قرارگاه راهبردی عمار می گوید: دشمنان درFATF به دنبال زدن ریشه انقلاب هستند| اگر اقدامات

اقتصادی دشمنان علیه ایران به نتیجه برسد به اندازه ۱۰ هزار سال عقب میافتیم.

ایران به یک قدمی فتح مسجدالاقصی رسیده؛ 

به گزارش اسپاداناخبر و به نقل از شفقنا، حجتالاسلام والمسلمین مهدی طائب در اجتماع طلاب و فضلای حوزه انقلابی که
به مناسبت چهلمین سالگرد پیروزی انقلاب اسلامی در مسجد مدرسه علمیه معصومیه برگزار شد اظهار داشت: رهبر انقلاب

تاکید کردند که قم باید انقلابی بماند و این تکلیف بر دوش یکایک ماست. او افزود: ما باید انقلاب را شناخته و حق را بفهمیم و
آنچه که رهبر انقلاب فرمودند این را میرساند که دوران ها انتقال دوران های خطر است. رئیس شورای قرارگاه راهبردی
عمار گفت: نسل گذشته باید مفاهیم انقلاب را به نسل بعدی منتقل نماید و اگر نسل گذشته دچار تغییر هویت یا اشتباه در

تشخیص و یا رخوت و بی حالی شود، نیازی به دشمن نبوده و همان نسل همچون خوره به جان جامعه افتاده و آن را خراب
میکنند. طائب بیان کرد: اگر نسل گذشته انقلاب دچار رخوت شود میدان خالی میشود و در دوران انتقال باید کسانی که

موظف به انتقال مسئولیت هستند دچار ضعف های ذکر شده نشوند. او ادامه داد: قم انقلاب را به طور احساسی انجام نداد
بلکه به صورت علمی و فقهی آن را به انجام رساند و بزرگان شیعه به همراه امام خمینی(ره) به میدان آمدند. رئیس شورای
قرارگاه راهبردی عمار خاطرنشان کرد: کار کردن روی تغییر هویت در قم بسیار مهم تر از استان های دیگر است و دشمن

فهمیده که اگر طلاب جوان و بزرگان حوزه را دچار رخوت کند میتواند بیشترین آسیب را به انقلاب اسلامی بزند. طائب بیان
کرد: ما باید وضعیت امروز را به خوبی بشناسیم و به اقتضای آن بفهمیم که چه تصمیمی باید بگیریم. ما در چهلمین سال پیروزی

انقلاب به مدت ۴۰ سال در نبرد بوده ایم چرا که دشمن در طول این سال ها به جنگ با ما پرداخته و ما در جنگ فیزیکی هیچ
گاه آغاز کننده نبودیم اما در جنگ تبلیغی باید آغازکننده باشیم. او تاکید کرد: fatf محصول مجلس شورای اسلامی، شورای

نگهبان و مجمع تشخیص مصلحت نظام بود و امضای طومار هیچ مشکلی را حل نمیکند در همین راستا لازم است که ما به
بصیرت دهی به مردم و کارهای بنیادی تر بپردازیم. رئیس شورای قرارگاه راهبردی عمار مطرح کرد: اوضاع کنونی کشور

مانند ساعات پایانی جنگ صفین است که آغاز خوبی داشت اما پایان آن تلخ بود. طائب با بیان اینکه منافق از خود انسان خودی
تر میشود، ابراز کرد: بسیاری از افراد در تاریخ بیشترین نماز شب ها را میخواندند اما به این عنوان مشهور نشدند. در این

انقلاب عده ای که با منافقان برخورد میکردند نابود شدند، اما منافقین مسئولیت های کشور را تصاحب کردند. او یادآور شد:
عده ای گفتند در عالم سیاست خوش بینی و بدبینی معنایی ندارد و همین افراد دروس حوزه و تاریخ را مطالعه کرده اند اما

هیچ بصیرتی نسبت به وضعیت حال ندارند. رئیس شورای قرارگاه راهبردی عمار با اشاره به جایگاه بالای مسجدالاقصی
اضافه کرد: اگر مسجدالاقصی توسط پیامبر فتح میشد اسلام جهانی میشد و به همین دلیل دشمنان ایشان برای محقق نشدن

این امر در مقابل پیامبر ایستادند. همچنین در غائله صفین نیز امیرالمومنین(ع) اگر پیروز میشد مسجدالاقصی فتح شده و
اسلام جهانی میشد اما نگذاشتند. طائب عنوان کرد: جمهوری اسلامی امروز به یک قدمی فتح مسجدالاقصی رسیده لذا

نسبت به این فرمایش امام خمینی(ره) که اسرائیل باید از بین برود نباید شعاری برخورد کرد. او تصریح کرد: برخی بیان کردند
که ما برای حل مشکل آب خوردن نیز باید مذاکره کنیم و این در حالی است که دشمن قصد مکیدن خون ما را دارد. رئیس
شورای قرارگاه راهبردی عمار عنوان کرد: بعد از ۴۰ سال مقاومت مردم ایران، خداوند ترامپ را به ملت ایران هدیه داده،

چرا که او تمام واقعیت های دشمنی آمریکا با ایران و ذات سیاست این کشور را علنی کرده است. طائب تصریح کرد: آمریکا
فهمیده که مشکلاتش به قدری بالاست که اگر حل نشود از بین میرود و برای از بین بردن این مشکلات نیاز به برملا شدن

برخی مسائل است، به همین دلیل ترامپ را به عنوان دیوانه بر راس امور آورده تا اگر مشکلات حل نشد بگوید او دیوانه بود و
اگر حل شد از ترامپ تشکر کند. او یادآور شد: ما در برجام ضربه بزرگی را متحمل شدیم، چرا که بسیاری از تاسیسات

تعطیل و بسیاری از متخصصان بیکار شدند و بازرسان آژانس از تمامی تاسیسات بازدید کردند. رئیس شورای قرارگاه راهبردی
عمار اضافه کرد: در این قرارداد ایران به تمام تعهداتش عمل کرد اما ترامپ با بیان اینکه برجام بر روی رفتار منطقه ای ایران
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تاثیر نداشته، قرارداد را منحل کرد، در حالی که مذاکرات صرفا هسته ای بود و رفتار منطقه ای ایران در آن ذکر نشده بود.
طائب مطرح کرد: جمهوری اسلامی ایران تا پایین بلندی های جولان پیشروی کرد و به محض اینکه این بلندی ها فتح شود جبهه

مقاومت قوت میگیرد و ترامپ در برجام به دنبال کاهش همین نفوذ ایران بود. او بیان کرد: ترامپ بیان میکرد که تا قبل از
اقدامات من ایران در ۱۲ دقیقه خاورمیانه یعنی اسرائیل را تصاحب میکرد، اما پس از اقدامات من مشکلات اقتصادی در ایران

بوجود آمد و این بدین معنی است که به مرور بر مردم خستگی مستولی می شود. رئیس شورای قرارگاه راهبردی عمار تاکید
کرد: کنوانسیون ها fatf و cft همه و همه به دنبال این هستند که اسرائیل را نجات دهند و هیچ کدام از این معاهدات به نفع

اقتصاد کشور نیست. طائب ابراز کرد: آمریکا در برجام به دنبال تغییر رفتار ایران در منطقه و در قبال اسرائیل بود و به دلیل
اینکه این برجام هدف آنها را تامین نکرده، به سمت برجام ۲ حرکت میکنند. او خاطرنشان کرد: مشکل ترامپ و آمریکا انرژی

هسته ای نیست، بلکه به دنبال کاهش توان نظامی ایران و افزایش امنیت اسرائیل هستند. رئیس شورای قرارگاه راهبردی
عمار عنوان کرد: اگر امروز اخبار کل عالم را ببینیم متوجه میشویم که آمریکا و اسرائیل از دست ملت ایران و رهبر انقلاب

به شدت عصبانی هستند. او بیان کرد: چهار سال گذشته اسرائیل بیان کرد که ما ایران را با هسته ای میزنیم که رهبر انقلاب
در جواب گفتند که اگر خطا کند ما تلاوبو و حیفا را با خاک یکسان میکنیم که دو شب بعد نتانیاهو عقب نشینی کرد و دلیل این

اقدام او پشتوانه محکمی بود که در پشت صحبت رهبر انقلاب وجود داشت. طائب ابراز کرد: اسرائیل بیان میکرد که ما با
گنبد آهنین عموم موشک ها را در آسمان نابود میکنیم اما در جریان حملات موشکی حزب االله به اسرائیل اکثر موشک ها به

زمین اسرائیل اصابت کرد. او تصریح کرد: در حال حاضر تعریف ما از تروریست داعش و امثالهم را شامل میشود، اما به محض
امضای fatf دشمنان در شورای امنیت مصوبه صادر میکنند که حزب االله تروریست است و جمهوری اسلامی را مجبور میکنند

که دست از حمایت حزب االله بردارد، fatf همین موضوع را دنبال میکند که برخی از مسئولان خودشان را به نفهمی زده اند.
رئیس شورای قرارگاه راهبردی عمار اظهار داشت: ترامپ در عین قتل خاشقچی توسط بن سلمان دست از حمایت او

برنداشت، چرا که بن سلمان بزرگترین حامی اسرائیل در خاورمیانه است و اگر آمریکا اسرائیل را از دست دهد خاورمیانه را از
دست داده و اگر ایران اسرائیل را تصاحب کند کل خاورمیانه و خانه خدا را تصاحب کرده است. طائب ادامه داد: برخی

میگویند که زمانی که امام زمان(عج) ظهور کند سلاح از کار میافتد اما این حرف کذب محض بوده و حرف درست این است
که او هنگامی میآید که سلاح ها علیه او از کار بیفتند و این کار را باید ما شیعیان انجام داده و سلاح ها را علیه امام عصر(عج)
از کار بیندازیم. او افزود: امروز ما به نقطه فتح رسیده ایم و این همان نقطه ای است که حضرت علی(ع) در یک قدمی آن قرار

داشت که در صفین نگذاشتند به آن برسد. رئیس شورای قرارگاه راهبردی عمار گفت: امروز اگر اقدامات اقتصادی دشمنان
علیه ایران به نتیجه برسد، ما به جای هزار سال به اندازه ۱۰ هزار سال عقب میافتیم و دشمنان از fatf به دنبال زدن ریشه

انقلاب هستند. این روزها دشمنان قصد دارند که تیغ حمله را به سمت رهبر انقلاب بکشانند، چرا که ایشان بهتر از هر کس
دیگر میدانند که چگونه توطئه دشمنان را خنثی کنند. انتهای پیام

[1] تحریمبرچسب ها: 
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